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جاستین بیبر، تام 
کروز را به مبارزه 

دعوت کرد
جاستين بيبر، خواننده ۲۵ 
ســاله  هاليوودی در صفحه 
شخصی خود در توييتر تام 
کروز، ستاره ٥٦ ساله مشهور 
 هاليوود را به مبارزه بوکس 

يواف سی دعوت کرد.

هافبک 
اسپانیایى 

استقلال را فالو 
کرد!

پل لوزانو،  هافبک ١٩ساله 
تيم ملی جوانان اسپانيا که 
بــرای تيم دوم اســپانيول 
هم بــازی می کند، صفحه 
در  اســتقلال  رســمی 
اينستاگرام را دنبال می کند. 
شــايعه  موضوع  هميــن 
آبی پوش شدنش را افزايش 

داده است.

عصبانیت دختر 
بروس لى
از تارانتینو

شانون لی، دختر بروس لی، 
بازيگر و رزمی کار افسانه ای 
به تازگی فاش کرده است 
که کوئنتيــن تارانتينو او 
را در جريــان اين که قرار 
است بروس لی را در فيلم 
روزی روزگاری در  هاليوود 
به تصوير بکشد، نگذاشته 
بود. او از اين کــه تارانتينو 
برای به تصوير کشــيدن 
پدرش در اين فيلــم با او 
صحبت نکــرده، عصبانی 

است.

گوچى به ایران 
نمى آید

رضا قوچان نژاد درباره شايعه 
حضــورش در ليگ برتــر 
فوتبال ايران گفته اســت: 
«علاقه ای به بازگشــت به 
ليگ ايران را ندارم و ترجيح 
می دهم که فوتبال خود را در 

اروپا دنبال کنم.»

 

در شرايطی که سعيد فتاحی بعد از فينال حذفی نيز با حضور در سازمان ليگ فعاليت های روزانه اش 
را انجام می دهد اما مرتضی تورک رئيس کميته اخلاق بار ديگر اعلام کرد که رئيس کميته مســابقات 
محروم است! او گفته است: «مسئولان سازمان ليگ ازجمله آقای فتاحی در جلسه شنبه حاضر نشدند. 
اين رفتار آقايان نه تنها تخلف جديدی محسوب می شود بلکه بی اعتنايی به احکام کميته اخلاق و مقررات 
فدراسيون فوتبال است. افراد مذکور بار ديگر احضار شدند و منتظريم بيايند و در غيراين صورت، کميته 
اخلاق حکم خود را صادر می کند. محروميت فتاحی نيز به صورت کتبی به دبيرکل فدراسيون فوتبال 

ابلاغ شد تا اجرايی شود.»

فتاحى 
همچنان 

محروم است!

عکس نوشت

تصویرى از جشن تولد 49ســالگى امین حیایى که این اواخر در برنامه 
عصر جدید به عنوان داور ظاهر شده است و حداقل هفته اى 4بار در قاب 

تلویزیون مى نشیند. 

 دو دستیار آندرا استراماچونى، سرمربى مدنظر استقلال همراه با على 
خطیر معاون ورزشى باشگاه درحال بازدید از  ورزشگاه آزادى. دستیاران 
استراماچونى صبح روز گذشته از ورزشگاه نفت تهرانسر نیز دیدن کردند 

و قرار است از  امکانات باشگاه استقلال بازدید کنند. 

آنجلینا جولى فرستاده ویژه کمیساریاى عالى پناهندگان سازمان ملل متحد 
از اردوگاه هاى پناهجویان در مرز کلمبیا با ونزوئلا دیدار صمیمانه اى داشت. او 

در این بازدید خواستار حمایت از 20 هزار کودك آواره ونزوئلایى شد.

تیتربازى
انتخاب بدون هماهنگى براى تیم امید

فدراسیون را با کمیته المپیک درانداخت

فرهاد و مأموریت غیرممکن

شهروند| بعد از چندمــاه بلاتکليفی بالاخره 
تکليف سرمربی تيم اميد مشخص شد. فدراسيون 
در آخر هم انتخابی شگفت انگيز انجام داد؛ انتخابی 
که صدای خيلی ها حتی وزارت ورزش و کميته 
ملی المپيک را هم درآورد! فرهاد مجيدی که از 
نيم فصل ليگ هجدهم در اولين تجربه مربيگری 
خود در کنار وينفرد شفر روی نيمکت استقلال 
نشســت و بعد از اخراج اين مربــی آلمانی برای 
٥ بازی هدايت آبی پوشــان را برعهده داشــت، 
درنهايت به گزينه اول فدراســيون برای هدايت 
تيم اميد تبديل شد. بعد از قطعی شدن برکناری 
کرانچار، مربيانی همچون يحيی گل محمدی، 
امير قلعه نويی و مهدی مهدوی کيا قبول هدايت 
اميدهای فوتبال ايران بــرای صعود به المپيک 
را رد کردند. در روزهای اخير که فدراســيون به 
سراغ گزينه های جوان رفته بود، فرهاد مجيدی 
مذاکراتی را با تاج و همکارانش انجام داد و درنهايت 
ديروز توسط اســتيلی به عنوان سرمربی معرفی 
شد. روی کارآمدن استراماچونی در استقلال هم 
قطعا در تصميم فرهاد بــرای رفتن به تيم اميد 
تاثيرگذار بوده، چون او ديگر نمی تواند اختيارات 
کافی را در کنار مربی ايتاليايی داشــته باشــد و 
ترجيح داده ريسک حضور در رده ملی را بپذيرد. 
بعد از اين انتخاب، از سوی فدراسيون واکنش ها 
چندان مثبت نبود. برخی اين انتخاب را عجيب 
دانســتند و کم تجربگی فرهاد مجيدی را نقطه 
ضعف او دانستند. از سوی ديگر هم کميته ملی 
المپيک نيز از مخالفت خــود با اين انتخاب پرده 
برداشته اســت. کيکاووس سعيدی، سرپرست 
دبيرکلی کميته المپيک در اين باره به «شهروند» 
می گويد: «اين انتخاب بايد از ســوی فدراسيون 
فوتبال به صورت رسمی به کميته ملی المپيک 
اطلاع داده شود تا هيأت اجرايی آن را تأييد کند. 
مســير انتخاب فرهاد مجيدی از نظر ما درست 
نيست.» البته گويا فدراسيون قصد ندارد حتی 
به واســطه کمک های مالی کميته المپيک به 
تيم اميد، نظر صالحی اميری و ســاير مسئولان 
اين کميته را درباره فرهاد مجيدی جويا شــود. 
برخی اين اتفاقات را شروع علنی اختلافات بين 
فدراســيون فوتبال با کميته المپيــک و وزارت 
ورزش می دانند؛ ماجرايی کــه بعد از کنفرانس 

خبری تاج کليد خورده است.
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گفته های ساسی مانکن که استعفای وزير آموزش و پرورش را به ترانه  «جنتلمن» خودش نسبت داده و 
نوشته که «واسه همه  استعفاهات مرسی» و «فقط با يک آهنگ!»؛ در فضای مجازی واکنش های بامزه ای 

را موجب شده است . 
کاربری نوشته: «ساسی مانکن بايد پست بذاره برای همه تبليغاتتون مرسی، برای خودشو و آهنگش 
چه تبليغ مجانی کردند  وگرنه بايد می رفت يه پولی می داد به يه شبکه ماهواره ای برای پخش موزيک 
ويديوی آهنگش. تازه اين جوری هم نمی تونستند  براش تبليغ کنن که اين جوری براش مفت و مجانی 
تبليغ کردند.» کاربری ديگر هم آورده: «يعنی واقعا فکر کرده به خاطر آهنگش وزير  استعفا داده؟ حالا 
متوجه شدم اين آهنگ از چه مغزی تراوش شده»، يا «احمق ها را معروف نکنيم»، يا «خجالت نمی کشه 

چنين  خزعبلاتی (ترانه جنتلمن) رو همه جا جار بزنه؟»... 
 

ماجرای ورود طناز طباطبايی به توييتر از چند روز گذشته چنان کاربران را سر ذوق آورد که هشتگی 
به اسم اين بازيگر به راه  افتاد و هر کس به سهم خود جمله ای را درباره او نوشت و ورودش را تبريک  گفت.

 پرنس:   «بعله سوژه امروز توييتری ها هم جور شد.» 
 مهدی فيضی صفت:  « طناز طباطبايی اومده توييتر و نوشته «اولين توييت من در صفحه اجتماعی 

توييتر. انگار اولين پيام  رو از مريخ به زمين مخابره کرده!» 
 مير کمپلکس:  «همه رو بلاک کنيم و فقط طناز طباطبايی رو فالو کنيم.» 

 بوکوفسکی:  « طنازطباطبايی يه توييت زده که من تازه اومدم اين جا و اميدوارم خوب باشه و وووو ...   
 nنفر زيرش خوش  آمد گفتن(!!!) » 

 حامد نظــری:  «۶۳ نفر نيومده از طنازطباطبايی خواســتگاری کردن، توييتر نيســت که بنگاه 
همسر يابيه.» 

چند ساعت بعد اما حضور و ورود طناز طباطبايی به توييتر تکذيب شد و اين يعنی صفحه  مورد نظر 
فيک بوده است، بنابراين  توييت ها رنگ و روی ديگری گرفت. 

 آيدا مصباحی:   «دوستان من با طناز طباطبايی صحبت کردم و طناز گفت که اکانتی در توييتر نداره و 
اين صفحه  ايجاد شده فيکه  . لطفا ريتوييت کنيد تا اطلاع رسانی بشه .  » 

 احمد رضا:  «يه زمانی راهپيمايی ها  رو  ريتوييت می کرديم اطلاع رسانی بشه. الان ريتوييت می کنيم 
اکانت فيک طناز طباطبايی اطلاع رسانی بشه.» 

# طناز_طباطبایى 
#استعفا#جنتلمن

سه شنبه  21 خرداد 1398 |  سال هفتم |  شماره 1713

شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

در هر یـک از اتاق هـاى منزل 
یـا محـل کار مکانهـاى امـن 
را تعییـن کنیـد. ایـن مـکان 
میـز  یـک  زیـر  مى توانـد 
محکم، یـا کنار دیـوار داخلى 

بـه دور از پنجـره باشـد.
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شــهروند| کارگــردان فيلــم 
«سرخپوست» می گويد که تلاش 
کرده تا در «سرخپوست» رومنسی 
را تجربــه کنــد که فکــر می کند 
جايش در فيلم «ملبــورن» خالی

بوده است.
 نيمــا جاويــدی از فيلمنامه ای 
از  قبــل  کــه  می زنــد  حــرف 
بــه  امــا  نوشــته  سرخپوســت 

دليــل پرهزينه بودنش نتوانســته آن را بــه مرحله اجرا 
برســاند: «چيــزی که برای من مهم اســت نــگارش آن 
بود کــه تجربه بســيار خوبی بــود. بعــد از آن فيلمنامه 
«سرخپوســت» را نوشــتم و خوشــبختانه برخــلاف 
فيلمنامــه قبلی خيلــی زود به نتيجه رســيد و به مرحله

توليد رفت.»
او درباره انتخاب نويــد محمدزاده برای نقش اصلی فيلم 
هم توضيح می دهــد: «انتخاب نويد هم بــرای فيلم و هم 
برای خودش پرريسک بود، ريســک های بالا دو وجه دارد 
يا نابــودی مطلق يا بُرد خوب. من فکــر می کنم با انتخاب 

نويد به نتيجه  خوبی رسيديم. نويد 
فيلمنامه را خيلی دوست داشت. با 
انرژی هم ســر اين کار حاضر شد. 
معتقدم بخشــی از ايــن انتخاب 
او بــه خاطر هوش بالايش اســت.

نقش «نعمــت» ١٢، ١٠ ســال از 
نويد بزرگتر بود و برای رســيدن به 
اين نقش چــه از نظر فيزيکی و چه 
صدا خيلی بايد تمرين می کرد و از 
آنجايی کــه پر از انرژی و انگيزه اســت، ميدان را برای کار 
مناســب ديد. در اين کار خيلی همراه بــود. ويژگی خيلی 
خوبی که برای من داشــت اين بود که از همان اول اعتماد 
کرد و اين اعتماد به هر دوی مــا خيلی کمک کرد. با نويد 
برای اين نقش جلسات تمرين زيادی داشتيم، باشگاه رفت 
و وزنش را اضافه کرد. او روی صدايش کار کرد تا کمی بم تر 
شود و به «نعمت جاهد» نزديک شــود. او با وجود شرايط 
سخت فيلمبرداری بشدت خستگی ناپذير بود و تا آخرين 
لحظه همراه ما بود. خوشــبختانه نتيجه هــم قابل قبول 

بود.» 

شهروند| دو هفتــه ميزبانی ايران در 
ليگ ملت های ٢٠١٩ برای نخستين بار 
اتفاق خوبــی برای ورزش ايران اســت؛ 
اما به نظر می رســد باز هم بی نظمی ها 
مثل هميشــه باعث نارضايتی هواداران 
شده و علاقه مندان به واليبال نمی توانند 
به راحتــی بليت اين مســابقات را تهيه 
کنند. قرار بود بليت فروشــی هفته سوم 
ليگ ملت ها که با حضور تيم های ايران، 

لهســتان، روســيه و کانادا از ٢٤ تا ٢٦ خرداد ماه در اروميه برگزار 
می شود، از عصر يکشنبه روی سايت باشگاه شهرداری اروميه انجام 
بگيرد،  ناگهان تصميم بر اين شد که ساعت بليت فروشی به ٨ صبح 
دوشنبه موکول شــود. از صبح ديروز هم هوادارانی که قصد ورود به 
سايت و خريد بليت را داشتند، اصلا نتوانستند سامانه بليت فروشی 
را بارگذاری کنند! اين اتفاقات در حالی رخ داد که قيمت بليت ها ٢٠ 
تا ٣٠ هزار تومان اعلام شد و حتی برای بانوان هم جايگاه جداگانه ای 
در نظر گرفته شــده بود اما هيچ کس نتوانست تا ظهر ديروز بليت را 
به صورت اينترنتی دريافت کند. پيمان رضايی، مديرعامل باشگاه 
شهرداری اروميه درباره اين اتفاقات به «شهروند» می گويد: «متاسفانه 

استقبال زياد از بليت فروشی در ساعات 
نخست باعث شد ســايت دچار اختلال 
شــود. همکاران ما ســريعا دست به کار 
شدند تا مشکل را رفع کنند.» اين مدير 
ظهر ديروز ادعا کــرد تعدادی از بليت ها 
در اولين ساعت به فروش رفته است؛ در 
حالی  که اکثر هواداران واليبال نتوانستند 
سامانه بليت فروشی را باز کنند. از سوی 
ديگر داوری، سرپرســت فدراســيون 
واليبال هم از بی تقصير بودن خودش و فدراســيون سخن گفت، اما 
عذرخواهی کرد: «ما به دليل ميزبانی اروميه خواستيم از شرکت های 
محلی و سايت های همان شهرها استفاده کنيم. در تهران شرکتی 
داريم که بليت فروشی بازی های استقلال و پرســپوليس را با ٧٠، 
٨٠ هزار مراجعه کننده انجام می دهد و مشکلی هم ندارد؛ به  هر حال 
ما به مسئولان محلی احترام گذاشتيم.» با وجود تمامی اين حاشيه ها 
بعدازظهر ديروز هم که سايت بليت فروشی بارگذاری می شد، امکان 
خريد بليت وجود نداشــت! به  هر حال بايد ديد بــا اين وضع ٦ هزار 
سکوی سالن غدير اروميه چگونه پر خواهد شد و چه کسانی شانس 

تماشای بازی های ليگ ملت ها را از نزديک پيدا می کنند!

بازیگرى که 12 سال بزرگتر از سنش باید بازى مى کرد
انتخاب پرریسک نوید محمدزاده براى سرخپوست 

فروش تنها 6 هزار بلیت براى تماشاى لیگ ملت هاى والیبال دردسرساز شد
البلیت نداریم، بنشینید پاى تلویزیون!

نج
ج

در حالى که مســئولان 
هدایت  براى  فدراسیون 
تیم ملى بوکــس با بولت 
مربــى  نیازیمبتــوف، 
توافق  به  قزاقســتانى 
 رســیده بودند و قرار بود 
این مربى روز گذشــته 
وارد ایران شود، متاسفانه 
دچار حملــه قلبى و در 
بیمارستانى  در این کشور 

بسترى شد. 


